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1. Mötet förklarades öppnat av Anders Almgren, SLO, IFK Göteborg, 

som också utsågs att leda mötet. Anders berättade om bakgrunden 

till dagens möte, och vad som hände vid det föregående mötet 

(minnesanteckningar finns). Dagordningen gicks igenom. Fokus är 

på saker som vi kan påverka själva. 

 

2. Anders gjorde en tillbakablick över den blåvita supporterkulturen 

och dess organisation sedan 15 år tillbaka. Antagligen är vi starkare 

än någonsin, men hur kan vi bli starkare? 

 

3. ”Vad vill vi med supporterkulturen?” Anders redovisade vad som 

sades vid senaste mötet. Panelen samlades och presenterades; Viken 

(verbalt stöd), Bönan (visuellt stöd), Sofia (pubansvarig), (Toll 

frånvarade således inget om ”färga stan”) och Semmler (web). 

 

Verbalt stöd. Det kan sjungas mer på kommandobryggan, särskilt på 

kanterna. Alla fattar inte att kommandobryggan handlar om att 

sjunga och stödja. Det behövs capos på kanterna också. Dock måste 

någon styra och det blir svårare ju fler som står på räcket. Mötet 

menade att fler capos behövs ändå och att capos får se till att vara 

samspelta. Det behövs även folk i klacken ute på kanterna som drar 

igång sången, capo kan inte göra allt själv. Måste de sångstarka 

krafterna fördelas för att dra med andra? Viken menar att walkie-

talkies kan krävas när snabba beslut måste tas och det gäller att få 

med alla. PA-systemet hörs dåligt. Kan det ersättas? Långa och 

komplicerade sånger är det svårt för folk på långsidorna att hänga 

med i. Samspelet med LS är viktigt och funkar inte riktigt. 

Stämningen från cupfinalen i Solna borde gå att åstadkomma hemma 

också. UG:s trummor bör vara nere vid räcket. 

 

Visuellt stöd. År 2013 var förmodligen vårt bästa tifo-år någonsin, 

med flaggor och OH. Alla fattar inte sin roll i ett tifo. Man kan ha 

banderoller med tifo-instruktioner. Det borde säljas fler halsdukar, 

kanske behövs någon billigare. Man kan ha en visuell capo, särskilt 

när långsidorna ska delta. Ett två-stegs tifo kommer att kräva visuell 

capo. 

 

Tifoinsamling. Det måste framgå bättre att tifoinsamlingspengar 

aldrig används till bengaler. Man får in mer om det framgår vilken 

match tifot kommer att vara till. Det behövs folk som samlar in på 

sektioner där man normalt hör hemma. Information om tifo och 

insamling i matchprogrammet. 

 



Resor. Någon kanal där man kan reserapportera spontant. 

Förmodligen hade vi det högsta bortaresesnittet någonsin, men för få 

åker från Göteborg. Ju mer dokumentation från bortaresor desto mer 

hype.  

 

Pubsamlingar. Försök har gjorts med Valand men det har funkat 

sådär. 18-årsgräns innebär att vissa utestängs. Det är fortfarande 

mycket svårt att hitta samarbeten med krogvärlden. IFK borde ta tag 

i frågan som en del av sitt sätt att hitta intäkter. Möjligheterna på 

Gamla Ullevi måste undersökas vidare. 

 

Färgen på stan. Fler marscher. Flaggor eller affischer på stan.  

 

Webblandskapet. Portal-sida med RSS-flöde. Nytt forum med 

trådstruktur. Podcasts är på gång. 

 

Sammanfattning. Nuläge, idéer, komplex uppgift, kollektiv samling, 

nystart, systematiskt och organiserat arbete krävs. Nyrekrytering. 

Måste bli lättare som oorganiserad att ta ansvar.  

 

4. Hur går vi framåt? 

Anders förslag, som en utgångspunkt i diskussionen. ”Blåvitt 2015” 

Projektform, som en Kamratunion 2.0. Beslut om projekt med 

arbetsnamn ”Kamratunionen 2015”. Bortre tidsgräns och periodiska 

avstämningar. Övergripande mål, delmål och utvärderingar. 

Övergripande styrgrupp, helst områdesspecifika arbetsgrupper. 

 

5. Arbetsområden & organisering 

En diskussion fördes om arbetsområden/behov av arbetsgrupper i 

projektet. Exempel på områden som man skulle kunna organisera sig 

kring: verbalt stöd, visuellt stöd, event, bortastöd, media. Inga beslut 

togs, men diskussionen kommer ligga till grund för fortsatt arbete. 

 

En tillfällig styrgrupp startas. Den tillfälliga styrgruppens mandat 

från mötet är att etablera formerna för det fortsatta arbetet, inte att 

starta de enskilda aktiviteterna. Gruppen ska ta fram förslag till 

målsättning med arbetet, organisation och tidplan för 

delutvärderingar. Detta redovisas i slutet på augusti på webben och 

gärna ytterligare ett öppet möte. Idén är att använda etablerade 

krafter i förstudiegruppen för att hitta nya krafter som kan jobba 

vidare med frågorna. Den tillfälliga styrgruppen ska adjungera 

ytterligare medlemmar. 

 

6. Övrigt. 

 

7. Mötet avslutades 

 

 

Vid tangentbordet: Marcus Toremar 


